
 

 

Aan : alle fractieleden 

Cc : college van B & W 

 

 

Van : Joop Doornebos, directeur RegiZorg 

 

Betreft : collegebesluit en consequenties RegiZorg 

 

Datum : 16 november 2010  

 

Geachte dames en heren fractieleden, 

 

Afgelopen dinsdag 10 november 2010 werd ons door een ambtenaar telefonisch medegedeeld 

dat het college van B & W een principebesluit heeft genomen om m.i.v. 1 januari 2011 te 

stoppen met het inkopen van de huidige gemeentelijke taken die nu bij RegiZorg zijn 

ingekocht om deze vervolgens bij andere aanbieders onder te brengen. 

 

Dit principebesluit is als de bekende donderslag bij heldere hemel bij ons binnengekomen. 

Voor zover ons bekend zou er op de genoemde dinsdag in het college gesproken worden over 

het door RegiZorg opgestelde en ingediende bedrijfsplan voor de jaren 2011 – 2012. Niet 

bekend was, dat er ook sprake was van een alternatief scenario. Zelfs zodanig voorbewerkt en 

uitgewerkt dat dit op hetzelfde moment ter bespreking voorlag en dat dit op  zo’n korte 

termijn als een alternatief voor RegiZorg zou kunnen gaan gelden. De wethouder, mw. De 

Jager-Stegeman, heeft als vertegenwoordiger namens de gemeente als aandeelhouder, 

RegiZorg hier volstrekt niet op meegenomen.  

 

Ook is ons tot de bewuste dinsdag op geen enkele wijze te verstaan gegeven dat de inkoop 

voor het nieuwe jaar (en daarmee op zo’n korte termijn) ter discussie stond. Sterker, tot kort 

voor de bijeenkomst van B & W is gesproken over de dienstverlening voor volgend jaar en 

welke aantallen cliënten dan tegen welk tarief zouden moeten worden geholpen door RegiZorg. 

Verder lag juist de vraag voor aan de gemeente op welke wijze meer productie in de vorm van 

aanvullende doelgroepen en coördinatie richting RegiZorg zouden kunnen worden toegeleid. 

De nodige mogelijkheden en kansen hiertoe heeft men voorbij laten gaan. Nu wordt duidelijk 

waarom. Er is duidelijk sprake geweest van het toewerken naar een ander model buiten ons 

gezichtsveld om. Ik betitel dit als ondermijnend gedrag en een aandeelhouder onwaardig.  

 

Daarmee ervaren wij het college en meer in het bijzonder de wethouder mw. De Jager als 

onbetrouwbaar. Het is ronduit respectloos, onfatsoenlijk en onverantwoordelijk zoals met het 

belang van ons bestaan en daarmee de medewerkers en cliënten wordt omgesprongen. 

Medewerkers die, ondanks alle weerstanden en tegenwerkingen, het huidige model met ziel 

en zaligheid vorm hebben gegeven.    

Dat er zo kort voor de invoeringsdatum even snel tot een andere opzet wordt besloten ervaren 

wij als een dolksteek in de rug en betitelen dit als onbehoorlijk bestuur. Per vandaag is nog 

onduidelijk wat er met deze medewerkers gaat gebeuren. De onzekerheid die er al lang is laat 

men gewoon voortbestaan. Dit zijn wel de mensen die de afgelopen jaren, ook namens de 

gemeente, vele cliënten tot in de avonduren en weekenden hebben bijgestaan en vaak 

succesvol zijn geweest in het vinden van oplossingen. Daar ga je niet op deze wijze mee om!! 

 



  

  

Natuurlijk is het mogelijk dat er van mening verschilt wordt over de inhoud en vormgeving, 

maar dit dien je dan wel uit te werken, te bespreken en in gezamenlijkheid vast te stellen. Als 

je dan al uitkomt op verschil in kijken dan zou het een goed bestuur sieren als er vervolgens 

wordt besproken hoe je van de ene situatie naar de andere overgaat. Dit heeft nu op geen 

enkele wijze plaatsgevonden. Niet met de directeur, niet met de commissarissen en niet met 

de andere aandeelhouder. Een discussie, gesprekken en uitwerking die nog moet gaan 

plaatsvinden en waarover de meningen nog zijn verdeeld. 

 

Zoals gesteld, aan een koerswijziging zou eerst een gedegen onderzoek en een goede 

discussie moeten voorafgaan. Dit heeft nu  niet plaatsgevonden. Nog vorige week tijdens een 

groot congres over inrichting eerste lijns zorg- en hulpverlening, werd RegiZorg door de 

branchevereniging LVG (Landelijke Vereniging Georganiseerde eerste lijn) als fantastisch 

voorbeeld genoemd als innovatie van een eerste lijn inrichting voor mensen met meervoudige 

problematiek. Dé steen in de vijver van versnipperde zorgaanbieders die zo hard nodig is. De 

gemeente Deventer werd geroemd om haar lef door te hebben gekozen voor een BV structuur. 

Ook de RvZ (Raad voor de Volksgezondheid & Zorg) die RegiZorg ongevraagd noemt als 

een prima initiatief om tot verandering te komen in de inrichting en betaling van de zorg- en 

hulpverlening. Deze instanties hebben het zicht over heel Nederland en vele initiatieven. 

Zouden zij het dan niet goed zien?!  

 

De gemeente Deventer laat iemand een korte interviewronde doen met als uitkomst een notitie 

die bol staat van zeer persoonlijk getinte geluiden doorspekt met eigen belang en daarmee is 

ons lot bezegeld. Er wordt vastgesteld dat er nog te weinig draagvlak is voor het model 

RegiZorg. Vanzelfsprekend, want dit ligt opgesloten in keuzes en consequenties waarbij het 

huidige (eigen) belang in het gedrang komt. Om daarmee zo overhaast conclusies te trekken 

en inkoop stop te zetten gaat wel heel snel en ver.  

 

Verder vragen wij ons af op welke wijze cliënten geholpen worden die bij geen enkele 

aanbieder of instantie meer binnen mogen komen, maar wel door RegiZorg werden geholpen. 

Is dit niet tekenend voor de versnipperde belangen en machtstructuur waar juist de cliënten met 

meervoudige problematiek aan zijn overgeleverd.  

 

Resumerend stel ik vast dat er natuurlijk van alles kan worden besloten. Helaas moet ik 

vaststellen dat alles wat mij is bijgebracht aan regels van fatsoen, respect en menselijkheid 

met voeten is getreden. Niet door de inhoud (alhoewel duidelijk moge zijn dat ik het met deze 

uitkomst ook niet eens ben) maar door de handelswijze t.a.v. het gelopen proces en de 

moraliteit in deze zaak.  

 

  

 

Met vriendelijke groet, 

Joop Doornebos 

Tel: RegiZorg 670031 

       06-48400810  

Directeur RegiZorg 

 

 

 



 

 


